
Zápis z jednání školské rady při ZŠ a MŠ Velká Losenice

ze dne 16.4.2024

Přítomni: Lenka Čejková, Tomáš Havlíček, Bc.Ivana Ptáčková, Mgr. Marie Lacinová,
Mgr. Lucie Zezulová, Ing. Milan Lempera, Josef Pátek, Mgr. Radek Pátek

Omluveni: Mgr. Ilona Sitařová

Zahájení: Předsedkyně školské rady zahájila jednání v 15:35h.

1. Určení zapisovatele
Zapisovatelem byl určen Tomáš Havlíček.

2. Návrh na zveřejňování programu jednání ŠR
Na základě podnětů z řad rodičů, bude nově před jednáním školské rady zveřejněn program
jednání v systému Edupage. Zveřejnění zajistí předseda školské rady.

3. Dotazník pro žáky a rodiče
Na jednání byly diskutovány jednotlivé otázky zpracované pracovní skupinou pověřenou
vytvořením dotazníku. Zobrazení dotazníků a jeho finální vzhled bude upraven a přizpůsoben
možností informačního systému Edupage. Dotazník bude rozdělen svým zaměřením na
první a druhý stupeň. Pro žáky 1. a 2. třídy se vyjmou otázky ohledně hodnocení předmětů a
bude pro ně adekvátně upraven způsob odpovědí. Pro lepší orientaci žáků těchto tříd bude
tento dotazník zahrnut pod rodičovský dotazník.

Otázky týkající se jednotlivých předmětů se Mgr. Zezulová pokusí uzpůsobit ve spolupráci
s učiteli jednotlivých předmětů.

Dotazník pro potřeby školy bude připravený ještě před koncem tohoto školního roku, cca na
přelomu května a června. Vyhodnocení proběhne do poloviny července.

4. Dotazník pro učitele
Doporučení školské rady pro vedení školy je, aby ke komplexnímu mapování situace
dotazník vytvořila i pro samotné učitele a případně provozní personál školy. Pokud daný
dotazník vznikne, prosíme o informování školské rady po jeho vyhodnocení.

5. Odhlašování a hodnocení stravy
Na základě dotazů rodičů a samotné školské rady byl vznesen dotaz: Proč již nejde hodnotit
strava a nelze odhlašovat obědy přes portál Edupage? Dle vyjádření Mgr. Zezulové, která
prověřila možnosti, portál Strava a Edupage spolu nekomunikují. Strava neposkytuje
rozhraní, které by bylo možné k propojení systémů využít.



6. IT- funkčnost
Školská rada se vrátila k bodu z minulého jednání č. 10, kde byla diskutována problematika
IT a využití nakoupených pomůcek. Byla nabídnuta pomoc ze strany rodičů p. Jiřího Molíka a
Milana Lempery s obsluhou gravírovačky. Na toto odpověděla dodatečně paní Rosecká, že
aktuálně není podpora potřeba a v případě potřeby ví, na koho se má obrátit.

7. Personální obsazení školního roku 2024/2025
Na příští jednání ŠR pozve předsedkyně ŠR vedení školy ke zjištění informací
k personálnímu obsazení na následující školní rok. Jestli je již na příští rok zajištěno
adekvátní obsazení stěžejních předmětů kvalifikovanými učiteli.

8. Vyhodnocení podnětů ŠR vedení školy
Rada se dohodla, že na dalším jednání vyhodnotí podněty, které podala v současném
školním roce vedení školy. Pověřuje předsedkyni zajistit veškeré podklady, například od
vedení školy atd..

9. Různé
Na dotaz využívání přilehlého fotbalového hřiště a zkvalitnění výuky tělesné výchovy, byla
školská rada ubezpečena, že sečení trávy a údržba nebude probíhat během výuky tělesné
výchovy ani v případě nutnosti využití hřiště školou. Tento požadavek předá p. starosta
správci hřiště. Starosta obce také odpověděl na dotaz opravy běžecké dráhy a výstavby
multifunkčního hřiště: Obec přistoupila k problému komplexně. Je v plánu stavba
multifunkčního hřiště, prostor pro atletické disciplíny, zároveň bude postavené nové zázemí
pro fotbalové hřiště, aby nemuseli fotbalisté během soutěžního utkání a tréninků vstupovat
do prostorů školy. Obec již začala podnikat jednotlivé úkony.

10. Příští jednání
Termín další školské rady 18.6.2024 v 15:30 h malá sborovna.

11. Závěr
Předsedkyně ukončila jednání školské rady v 18:12 h.


